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Volikogu korrakaitsekomisjon on pidanud sellel perioodil 25 koosolekut. 

Korrakaitsekomisjon pööras enam tähelepanu päevakorralistele teemadele, millisteks olid: 
1. Videovalvesüsteemide uuendamine. Valga linnas on kaasajastatud olemasolevat 

videovalvesüsteemi, täiustatud, täiendavalt paigaldatud ning tööle rakendatud uued 
valvekaamerad. Süsteemi töölerakendamisel esines ka probleeme, kuid praeguseks 
hetkeks on need lahendatud. 

2. Probleemsed majad Valga linnas (nende asustamine kodutute poolt). 
Korrakaitsekomisjon korraldas väljasõiduga koosoleku 28.04.2016. Päevakorras oli  
politseijaoskonna- ja linnavalitsuse esindajatega Valga linnas asuvate hooldamata 
kinnistute ja  objektide külastamine. Väljasõidu eesmärk oli külastada kõige 
problemaatilisemaid kinnistuid ja nendel asuvaid ehitisi. Hinnati 7 objekti olukorda ja 
kooskõlastati tegevused probleemide likvideerimiseks.  

Kokkuvõtteks võib öelda, et Valga linnas on edasi arendatud videovalvesüsteemid, millised 
aitavad kaasa kuritegude avastamisele, ennetamisele ja operatiivse sekkumise võimaluste 
loomisele. Probleemsete hoonete osas (umbes 100 hoonet) on nüüdseks Valga linnal olemas 
korrastamise ja lammutamise nimekiri, mida täiustatakse vastavalt vajadusele. 
 
Korrakaitsekomisjon on arutanud ja andnud oma hinnangu: 

- Valga linna 2014, 2015, 2016 ja 2017 aasta eelarvetele ja lisaeelarvetele. 
- Valga linna eelarvestrateegia kehtestamisele aastateks 2016 – 2021. 
- Arengukavale 2012 – 2020 ja Valga linna üldplaneeringu 2030+ arengustsenaariumile.   
- Valga linna heakorraeeskirjale ja koormise kehtestamisele ning mitmetele 

korrakaitsega seotud eelnõudele.  
 
Korrakaitsekomisjon kaasas oma koosolekutele politseipoolsed esindajad, kelle poolt anti 
ülevaade õiguskorrast Valga linnas ja lähiümbruses. Politsei edastas koosolekutel jooksvalt 
informatsiooni korrarikkumistest ja väärtegudest, samuti hoiatati Valga linna tabada võivate 
kuritegelike suundumuste eest. 
 
Komisjoni esimehena tahan tänada kõiki korrakaitsekomisjoni liikmeid, politseipoolseid 
esindajaid ja komisjoni töös osalenuid aktiivse kaasamõtlemise ning tehtud töö eest.  Tänan 
volikogu juhataja-referent Ene Elango`t, kes protokollis koosolekutel meie mõtted ja 
arvamused. 
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